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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 12. 6. 2012. 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program:  
1. Návrh presťahovania CVČ do nových priestorov 
2. Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2012 
3. Výzva č.3/2 – na podporu talentovaných žiakov  
4. Analýza čerpania finančných prostriedkov z havarijného fondu na odstránenie havarijných 
stavov v školách a školských zariadeniach  
5. Rôzne  
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý – predseda komisie privítal na zasadnutí hostí a prítomných členov 
komisie školstva. Oboznámil ich s programom zasadnutia. Program zasadnutia bol 
jednomyseľne schválený. 
 
1. Návrh presťahovania CVČ do nových priestorov 
Materiál s návrhmi na presťahovanie CVČ do priestorov základných škôl bol odovzdaný 
každému členovi komisie na predchádzajúcom zasadnutí KŠ. 
Mgr. Orbánová uviedla, že návrh obsahuje dva varianty, ktoré sa týkajú presťahovania CVČ 
do priestorov ZŠ Štefánikova a jeden variant týkajúci sa presťahovania do priestorov ZŠ Z. 
Kodálya. 
PaedDr. Černý uviedol, že členovia KŠ neboli informovaní s plánom mesta týkajúceho sa 
budovy CVČ po odsťahovaní.  
PaedDr. Csemezová uviedla, že vedenie mesta je toho názoru, aby sa budova nepredala. 
Treba nájsť nájomcu do priestorov budovy a vypracované návrhy na presťahovanie vtedy 
budú aktuálne. 
Mgr. Biró  uviedol, že nie je opodstatnené za týchto podmienok hovoriť o sťahovaní. 
Mgr. Benkovics uviedol, že kanalizácia v budove bývalej ŠKD ZŠ Z. Kodálya, kam by sa 
malo presťahovať CVČ je v havarijnom stave a bez rekonštrukcie, ako to uvádza návrh, 
prevádzku sociálnych zariadení si nevie predstaviť. 
PaedDr. Černý vyzval riaditeľov, aby sa k návrhu vyjadrili. 
Mgr. Reisingerová, riaditeľka CVČ sa vyjadrila, že ak je ešte možné radi by ostali v budove. 
PaedDr. Forro a Mgr. Oláh, riaditelia ZŠ sa vyjadrili, že ak sa rozhodne o sťahovaní, 
obidvaja súhlasia s poskytnutím priestorov pre CVČ  v ich škole.   
 
Komisia jednomyseľne schválila, aby CVČ svoju činnosť pokračovala v školskom roku 
2012/2013 v priestoroch budovy CVČ, kým sa nenájde nájomca na budovu.    
 
2. Vyhodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2012. 
 
Komisia školstva odsúhlasila návrh predsedu komisie PaedDr. Petra Černého na vyplatenie 
odmien pre členov komisie neposlancov za I. polrok 2012 na základ vyhodnotenie účasti na 
všetkých rokovaniach. Materiál tvorí prílohu zápisnice. 
 
3. Výzva č. 3/2 
Materiál výzvy bol doručený všetkým členom komisie.  
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PaedDr. Csemezová informovala členov komisie o výzve na podporu talentovaných žiakov. 
Uverejnenie výzvy bude zverejnené po schválení komisiou. Termín podania projektov je do 
31.7.2012.  
 
Komisia jednomyseľne schválila náležitosti výzvy a termíny uzávierky na prijímanie žiadostí 
berie na vedomie 
 
4. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách  a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta  
PaedDr. Csemezová informovala  komisiu o predloženej žiadosti riaditeľky ZŠ SNP, ktorej 
nie je možné vyhovieť, nakoľko náklady na uvedený havarijný stav strechy činia okolo 
55 tis. €. Havarijný stav ZŠ oddelenie ŠkKaŠ MsÚ predloží na KŠÚ v Trnave a požiada o 
finančné prostriedky na odstránenie situácie.  
 
5. Rôzne 
PaedDr. Černý: 
Na záver predseda poďakoval za účasť. Ďalšie zasadnutie komisie sa uskutoční 28. augusta 
2012 o 14,00 hod. Materiál a pozvánka bude doručená emailom.  
 
  
 
 
        PaedDr. Peter Černý v. r. 
                        predseda komisie  
V Galante, dňa  14.6.2012 
Zapísala: Mgr. Alica Orbánová 


